
Het stokje, aflevering 1 

 

 

Wat is je naam en leeftijd en rol binnen SV Argon? 

Johan Sohl, 84 jaar jong. 

Momenteel Lid van de Communicatie Commissie. 

 

Hoe ben je met Argon in aanraking gekomen? 

Ben al vanaf de fusie lid van Argon, ik voetbalde bij VVM en kwam daarna automatisch in 

de blauw-witte kleuren van Argon terecht. 

 

Wat zijn je taken bij de vereniging en wat heb je nog meer allemaal gedaan bij 

Argon? 

Op dit moment verzorg ik het het verslag van de wedstrijden van het eerste elftal. 

Voorheen, toen er ook nog een zondagafdeling was maakte Herman Sloothaak de 

verslagen van de zondag 1 en ik van de zaterdag 1. Na de opheffing van zondagafdeling 

ging ik na overleg door met de zaterdag. 

Verder heb ik heel lang de functie van redacteur van het clubblad ‘De Argonaut’ vervuld. 

Daar hoorde ook bij om advertenties te werven en wel op een zodanige manier dat de 

uitgave praktisch kostenneutraal waren. Daar kwam ook bij het etiketteren van de 

clubbladen die per post werden verzonden. Mutaties aanbrengen in de adressen van de 

leden. Ook de bezorging ging in samenwerking met het hoofd bezorging (op het laatst 

onder leiding van Johan van Haastrecht) en de vele bezorgers. Ook het was er een 

avondje bowlen als afsluiting. 

Heb ook tijdens het bestaan van de Stichting Topsport Argon gefunctioneerd als 

secretaris. Onder andere samen met Johan Koppenol de kaartverkoop organiseren van de 



wedstrijden om het kampioenschap van Nederland. Ook rondom de bekerwedstrijden 

tegen een BVO leverde veel ‘rompslomp’ op vanwege de KNVB reglementen. 

Na mijn pensionering op 56 jarige leeftijd heb ik op de woensdagmorgen, samen met 

Hennie Lakerveld met de ‘papierbus’ oud papier en karton opgehaald voor de 

supportersvereniging De Lijnkijkers. 

 

Wat is je mooiste herinnering aan Argon? 

Dat zijn er wel een paar, als eerste de bekerfinale gespeeld in de De Kuip in Rotterdam, 

als voorwedstrijd voor de profs. En dan natuurlijk het landskampioenschap behaald in de 

wedstrijden tegen IJsselmeervogels. Vooral de thuiswedstrijd op een overvol sportpark 

was een happening, en natuurlijk de festiviteiten bij het 50-jarig bestaan. 

 

Aan wie wel je het stokje doorgeven en wat wil je graag van hem of haar 

weten? 

Ik wil graag het woord geven aan Hans Klijn, ik heb nog met hem gevoetbald in het 

roemruchte 8ste en hij is nu elke zaterdag als scheidsrechter actief. Wat is er nu zo leuk 

om de wedstrijden van lagere teams te fluiten? 


